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Vragen van het lid Weverling (VVD) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken en Klimaat en de Minister van Veiligheid en Justitie over het bericht 
«Huawei kan bij vertrouwelijke klantdata KPN» (ingezonden 3 juni 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Huawei kan bij vertrouwelijke klantdata 
KPN»?1 

Vraag 2
Wordt het leveren en onderhouden van cruciale software van telecombedrij-
ven door technologiebedrijven meegenomen in de risicoanalyse die op dit 
moment wordt uitgevoerd door de interdepartementale Taskforce onder 
leiding van de Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding? Zo nee, waarom 
niet en bent u van mening dat dit wel zou moeten worden meegenomen in 
de risicoanalyse? 

Vraag 3
Wordt het ontwikkelen van IT-systemen van telecombedrijven door technolo-
giebedrijven meegenomen in de risicoanalyse die op dit moment wordt 
uitgevoerd door de interdepartementale Taskforce? Zo nee, waarom niet en 
bent u van mening dat dit wel zou moeten worden meegenomen in de 
risicoanalyse? 

Vraag 4
Worden de toegangsafspraken die telecombedrijven, zoals KPN, met 
leveranciers van interne softwaresystemen maken getoetst door de overheid? 

Vraag 5
Wordt het veiligheidsbeleid van telecombedrijven getoetst door de overheid? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Kunt u aangeven wanneer de Kamer conform de motie-Weverling c.s. zal 
worden geïnformeerd over de uitkomsten van de Taskforce?2

1 https://www.trouw.nl/home/huawei-kan-bij-vertrouwelijke-klantdata-van-kpn~ad1f52e2/
2 Kamerstuk 21 501-33, nr.734
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